
 

 

1 

 

Protokół nr XXXV/22 

z obrad XXXV Sesji Rady Gminy Stargard  

z dnia 25 marca 2022 r.  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

AD 1. Otwarcie obrad XXXV Sesji Rady Gminy Stargard (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:00:02 do 00:00:09) 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak w dniu 25 marca 2022 roku 

o godz. 10.01 dokonał otwarcia obrad XXXV Sesji Rady Gminy Stargard. 

 

AD 2. Stwierdzenie quorum (Przedział czasowy z nagrania: od 00:00:10 do 00:01:21) 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak po sprawdzeniu obecności, 

stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych, co stanowiło quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. Nieobecny był Radny Janusz Łojko. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Lista obecności Sołtysów stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak przywitał wszystkich uczestników obrad 

sesji, tj. Radnych, Wójta Gminy Stargard Jerzego Makowskiego, Zastępcę Wójta Gminy 

Dorotę Mazur, Skarbnik Gminy Bernadetę Kubicką, Sekretarz Gminy Jadwigę Michalską, 

Radcę Prawnego Krzysztofa Judka, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Panią Patrycję 

Gross, a także wszystkich, którzy oglądają transmisję obrad Sesji.  

Ponadto w części obrad Sesji uczestniczyły: Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej Anna Ładniak oraz Kierownik Ośrodka Administracyjnego Szkół Magdalena 

Ściężor. 

 

AD 3. Przedstawienie porządku obrad (Przedział czasowy z nagrania: od 00:01:22 

do 00:05:29) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wyjaśnił, że Radni przed Sesją, zgodnie 

z §19 Statutu Gminy Stargard, otrzymali porządek obrad XXXV Sesji Rady Gminy Stargard 

wraz z projektami uchwał i wszystkimi materiałami na sesję. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał porządek obrad 

XXXIV Sesji Rady Gminy Stargard, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXV Sesji Rady Gminy Stargard. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Stan bezrobocia na terenie gminy. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu organizowanym przez Państwową Straż Pożarną, gminę 

lub inne uprawnione podmioty. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-

2025. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żarowo. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność gminy. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stargard w 2022 roku. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Stargard na lata 2021-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji.  
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Stargard na lata 2021-2036”. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Kobylanka, a Gminą Stargard w zakresie lokalnego 

transportu zbiorowego. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Stargard 

Nr XVI/105/16 z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie określenia wstępnej lokalizacji 

przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej na terenie gminy Stargard. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Stargard na lata 2022 – 2035. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 r. 

16. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

17. Sprawozdanie za 2021 r. z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard. 

18. Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za 2021 rok. 

19. Informacja Wójta Gminy nt. realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz działania 

systemu odbioru odpadów komunalnych z terenu gminy. 

20. Informacja Wójta Gminy nt. gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz utrzymaniu 

gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, w tym obiektów OSP, w 2021 roku.  

21. Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie.  

22. Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 rok.  

23. Przegląd obiektów oświatowych: szkół, przedszkola oraz punktów przedszkolnych TPD. 

24. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty. 

25. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował o Wniosku 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zmianę porządku obrad dotyczącą 

wprowadzenia do porządku obrad XXXV Sesji Rady Gminy Stargard dwóch projektów 

uchwał w sprawie przekazania petycji według właściwości.  

Następnie Przewodniczący zapytał, czy są pytania i uwagi do wniosku?  

Wobec braku pytań poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad jako punktu 16, 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad wprowadzeniem do porządku obrad XXXV 

Sesji Rady Gminy Stargard jako punktu 16, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

przekazania petycji według właściwości, stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania 14 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się”, dokonała zmiany porządku obrad XXXV Sesji Rady Gminy Stargard 

poprzez wprowadzenie jako punkt 16, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod głosowanie kolejną 

zmianę porządku obrad dotyczącą wprowadzenia do porządku obrad jako punktu 17, 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad wprowadzeniem do porządku obrad XXXV 

Sesji Rady Gminy Stargard jako punktu 17, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

przekazania petycji według właściwości, stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania 14 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się”, dokonała zmiany porządku obrad XXXV Sesji Rady Gminy Stargard 
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poprzez wprowadzenie jako punkt 17, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak zapytał, czy są inne wnioski 

o zmianę porządku obrad? Wobec braku innych wniosków, Rada Gminy Stargard przystąpiła 

do realizacji porządku obrad XXXV Sesji Rady Gminy Stargard po zmianie, 

który przedstawiał się następująco: 
1. Otwarcie obrad XXXV Sesji Rady Gminy Stargard. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Stan bezrobocia na terenie gminy. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu organizowanym przez Państwową Straż Pożarną, gminę 

lub inne uprawnione podmioty. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-

2025. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żarowo. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność gminy. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stargard w 2022 roku. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Stargard na lata 2021-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Stargard na lata 2021-2036”. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Kobylanka, a Gminą Stargard w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Stargard Nr XVI/105/16 

z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie określenia wstępnej lokalizacji przystanków dla autobusowej 

komunikacji publicznej na terenie gminy Stargard. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Stargard na lata 2022 – 2035. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 r. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

18. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

19. Sprawozdanie za 2021 r. z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard. 

20. Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za 2021 rok. 

21. Informacja Wójta Gminy nt. realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz działania 

systemu odbioru odpadów komunalnych z terenu gminy. 

22. Informacja Wójta Gminy nt. gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz utrzymaniu gminnych 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, w tym obiektów OSP, w 2021 roku.  

23. Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie.  

24. Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 rok.  

25. Przegląd obiektów oświatowych: szkół, przedszkola oraz punktów przedszkolnych TPD. 

26. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty. 

27. Zamknięcie obrad sesji. 

 

AD 4. Stan bezrobocia na terenie gminy (Przedział czasowy z nagrania: od 00:05:30 

do 00:08:06) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak Przewodniczący Rady Gminy Sebastian 

Janiak poprosił Przewodniczącą Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monikę 
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Nikołajew o przedstawienie stanowiska Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty odnośnie 

ww. informacji. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno–Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 22 marca 

2022 r., zapoznała się z informacją Stan bezrobocia na terenie gminy i Komisja wyrażając 

swoje stanowisko powyższą informację przyjęła. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak przywitał uczestniczącą 

w obradach Sesji Rady Gminy Stargard Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Panią Patrycję 

Gross i poprosił o krótkie przedstawienie informacji na temat Stanu bezrobocia na terenie 

gminy. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Patrycja Gross przedstawiła informację na temat 

Stanu bezrobocia na terenie gminy, którą Radni otrzymali. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższej informacji? 

Wobec braku głosów w dyskusji i braku uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian 

Janiak stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą Informację do wiadomości. Następnie 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak podziękował Pani Patrycji Gross Dyrektor 

Powiatowego Urzędu Pracy za przygotowanie i przedstawienie informacji o Stanie 

bezrobocia na terenie gminy oraz za udział w obradach sesji. Dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy Patrycja Gross o godzinie 10.09 opuściła obrady sesji. 

 AD 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu organizowanym przez Państwową 

Straż Pożarną, gminę lub inne uprawnione podmioty (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:08:06 do 00:09:55) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej 

straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu 

lub ćwiczeniu organizowanym przez Państwową Straż Pożarną, gminę lub inne uprawnione 

podmioty, a następnie poinformował, że ww. projektem uchwały zajmowała się Komisja 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu oraz Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty. 

Wobec tego poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno–Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno–Porządkowa i Oświaty jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i powiedział, że zgodnie z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym „Radny nie może 

brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu 

prawnego”, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 11 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

3 osoby niegłosujące, podjęła uchwałę Nr XXXV/320/22 z dnia 25 marca 2022 r. w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej, 

który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną, gminę lub inne uprawnione podmioty, 

która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Radni będący równocześnie członkami Ochotniczej Straży Pożarnej, stosownie do art. 25 a 

ustawy o samorządzie gminnym wyłączyli się z głosowania. Radny Maciej Lipka obecny 

w sali konferencyjnej podczas głosowania, z uwagi na brak zalogowania do systemu, 

w wykazie do głosowania, wykazany jest jako nieobecny. 

AD 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2022-2025 (Przedział czasowy z nagrania: od 00:09:58 do 00:10:49) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025, a następnie 

poprosił Przewodniczącą Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monikę Nikołajew 

o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie przyjęła projekt 

uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymującym się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXV/321/22 z dnia 25 marca 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025, która stanowi załącznik nr 8 

do niniejszego protokołu.  

AD 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Żarowo (Przedział czasowy z nagrania: od 00:10:50 do 00:11:30) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żarowo, a następnie poprosił 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza 

o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymującym się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXV/322/22 z dnia 25 marca 2022 r. w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Żarowo, która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

AD 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy nieruchomości stanowiących własność gminy (Przedział czasowy 

z nagrania: od 00:11:31 do 00:12:16) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości 

stanowiących własność gminy, a następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki 

Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie opinii Komisji do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXV/323/22 z dnia 25 marca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości stanowiących własność gminy, 

która stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

AD 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stargard w 2022 

roku (Przedział czasowy z nagrania: od 00:12:16 do 00:13:12)  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Stargard w 2022, a następnie poprosił 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza 

o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXV/324/22 z dnia 25 marca 2022 r. w sprawie Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Stargard w 2022, która stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

AD 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Gminy Stargard na lata 2021-2030 oraz określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji (Przedział 

czasowy z nagrania: od 00:13:12 do 00:14:04)  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Stargard na lata 

2021-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

strategii, w tym trybu konsultacji, a następnie poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie opinii Komisji 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXV/325/22 z dnia 25 marca 2022 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Stargard na lata 2021-2030 oraz określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji, która stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

AD 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Stargard na lata 

2021-2036” (Przedział czasowy z nagrania: od 00:14:05 do 00:15:01)  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną 

i paliwa gazowe dla Gminy Stargard na lata 2021-2036”, a następnie poprosił 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza 

o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 14 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXV/326/22 z dnia 25 marca 2022 r. w sprawie uchwalenia „Założeń 

do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Stargard na lata 2021-2036”, która stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

AD 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Kobylanka, a Gminą Stargard w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego (Przedział czasowy z nagrania: od 00:15:02 do 00:15:52)  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Kobylanka, a Gminą Stargard w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, 

a następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 

Józefa Tracza o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXV/327/22 z dnia 25 marca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Kobylanka, a Gminą 

Stargard w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, która stanowi załącznik nr 20 

do niniejszego protokołu. 

AD 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Stargard 

Nr XVI/105/16 z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie określenia wstępnej lokalizacji 

przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej na terenie gminy Stargard (Przedział 

czasowy z nagrania: od 00:15:53 do 00:16:55)  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Stargard Nr XVI/105/16 z dnia 30 marca 

2016 r. w sprawie określenia wstępnej lokalizacji przystanków dla autobusowej komunikacji 

publicznej na terenie gminy Stargard, a następnie poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie opinii Komisji 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXV/328/22 z dnia 25 marca 2022 r. w sprawie zmiany uchwały 

Rady Gminy Stargard Nr XVI/105/16 z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie określenia 

wstępnej lokalizacji przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej na terenie 

gminy Stargard, która stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

AD 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2022 – 2035 (Przedział czasowy z nagrania: od 00:16:56 

do 00:17:46)  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2022 – 

2035, a następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego 

i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 14 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXV/329/22 z dnia 25 marca 2022 r. w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2022 – 2035, która stanowi załącznik nr 24 

do niniejszego protokołu.  

AD 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 r. 

(Przedział czasowy z nagrania: od 00:17:47 do 00:18:32)  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 r., a następnie poprosił Przewodniczącego 

Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie opinii 

Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 14 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
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podjęła uchwałę Nr XXXV/330/22 z dnia 25 marca 2022 r. w sprawie zmian budżetu 

gminy na 2022 r., która stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  

AD 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości 

(Przedział czasowy z nagrania: od 00:18:32 do 00:20:35)  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości, a następnie poprosił 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pawła Żmudę o przedstawienie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Żmuda dokonał wprowadzenia 

do dwóch projektów uchwał w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXV/331/22 z dnia 25 marca 2022 r. w sprawie przekazania petycji 

według właściwości, która stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

AD 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości 

(Przedział czasowy z nagrania: od 00:20:35 do 00:21:19)  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości i powiedział, że Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił założenia projektu uchwały.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXV/332/22 z dnia 25 marca 2022 r. w sprawie przekazania petycji 

według właściwości, która stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak o godzinie 10.23 zarządził przerwę 

w obradach sesji. Po przerwie, która trwała do godziny 10.38 Przewodniczący Rady Gminy 

wznowił obrady sesji i zarządził sprawdzenie obecności, po sprawdzeniu obecności, 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych, 

co stanowiło quorum do prowadzenia prawomocnych obrad.  (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:21:19 do 00:22:31) 

AD 18. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:22:31 do 01:15:19) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że zgodnie ze Statutem Gminy 

Stargard Wójt Gminy przedłożył Radzie Gminy sprawozdanie z pracy między sesjami 

za okres od dnia 27 stycznia 2022 roku do dnia 25 marca 2022 roku, które Radni otrzymali. 

https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Wójta Gminy Stargard 

o przedstawienie Sprawozdania z pracy między sesjami.  

Wójt Gminy Jerzy Makowski przedstawił Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między 

sesjami za okres od dnia 27 stycznia 2022 roku do dnia 25 marca 2022 roku, które stanowi 

załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, 

czy są pytania do Sprawozdania Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres od dnia 27 

stycznia 2022 roku do dnia 25 marca 2022 roku? 

Głos w dyskusji zabrali: 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radny Paweł Żmuda 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka 

Radny Paweł Żmuda 

Wiceprzewodniczący Rady Mateusz Jarosz 

Radny Remigiusz Zakrzewski 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radny Remigiusz Zakrzewski (ad vocem) 

Radny Józef Tracz 

Radna Monika Nikołajew 

Radny Remigiusz Zakrzewski (ad vocem) 

O godz. 11.18 do obrad Sesji dołączyła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Anna Ładniak. 

Wiceprzewodniczący Rady Mateusz Jarosz 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radna Monika Nikołajew (ad vocem) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Ładniak 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak podziękował Pani Kierownik Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Annie Ładniak, która o godz. 11.30 opuściła obrady Sesji. 

Radny Grzegorz Stępień 

Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Skarbnik Gminy Bernadeta Kubicka 

Wobec wyczerpania głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

zamknął dyskusję i poddał Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami 

pod głosowanie. 
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Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między 

sesjami stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

przyjęła Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres od dnia od dnia 27 

stycznia 2022 roku do dnia 25 marca 2022 roku. 

AD 19. Sprawozdanie za 2021 r. z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Stargard (Przedział czasowy z nagrania: od 01:15:20 do 01:16:44) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącą Komisji 

Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monikę Nikołajew o przedstawienie opinii Komisji 

Socjalno-Porządkowej i Oświaty odnośnie Sprawozdania za 2021 r. z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Stargard. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 22 marca 

2022 r. pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższego Sprawozdania? 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał Sprawozdanie za 2021 r. z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Stargard pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Sprawozdaniem za 2021 r. z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard, stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 

protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

przyjęła Sprawozdanie za 2021 r. z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Stargard, które stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

AD 20. Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za 2021 rok (Przedział czasowy z nagrania: 

od 01:16:45 do 01:18:08) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej Monikę Nikołajew o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej odnośnie 

informacji dotyczącej Oceny realizacji uchwał Rady Gminy za 2021 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Monika Nikołajew poinformowała, że Komisja 

Rewizyjna pozytywnie przyjęła sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższej informacji? 

Wobec braku głosów w dyskusji i braku uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą informację do wiadomości. 

AD 21. Informacja Wójta Gminy nt. realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska 

oraz działania systemu odbioru odpadów komunalnych z terenu gminy (Przedział czasowy 

z nagrania: od 01:18:09 do 01:19:09) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie stanowiska 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
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Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu odnośnie Informacji Wójta Gminy 

nt. realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz działania systemu odbioru odpadów 

komunalnych z terenu gminy. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu 

w dniu 21 lutego 2022 r. przeanalizowała Informację Wójta Gminy nt. realizacji zadań 

w zakresie ochrony środowiska oraz działania systemu odbioru odpadów komunalnych 

z terenu gminy i Komisja, wyrażając swoje stanowisko przyjęła powyższą informację. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższej Informacji? 

Wobec braku głosów w dyskusji i braku uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą informację do wiadomości. 

AD 22. Informacja Wójta Gminy nt. gospodarki gruntami i nieruchomościami 

oraz utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, w tym obiektów 

OSP, w 2021 roku (Przedział czasowy z nagrania: od 01:19:09 do 01:31:22) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie stanowiska 

Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu odnośnie Informacji Wójta Gminy 

nt. gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej, w tym obiektów OSP, w 2021 roku. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu 

w dniu 21 marca 2022 r. wyrażając swoje stanowisko przyjęła Informację Wójta Gminy 

nt. gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej, w tym obiektów OSP, w 2021 roku. Następnie Przewodniczący 

Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz odczytał protokół 

z wyjazdu Komisji w teren do powyższego tematu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak o godz. 11.41 opuścił na chwilę obrady 

sesji i w tym czasie w zastępstwie obrady prowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Mateusz Jarosz, który otworzył dyskusję i zapytał, czy są uwagi i pytania do powyższej 

informacji? 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Grzegorz Stępień 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radny Grzegorz Stępień (ad vocem) 

O godz. 11.44 Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wrócił do sali i prowadził 

obrady sesji. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radny Grzegorz Stępień (ad vocem) 

Radna Aleksandra Kotschendoff 

Radny Józef Tracz 

Radna Aleksandra Kotschendoff 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Wobec wyczerpania głosów w dyskusji i braku uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian 

Janiak stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą informację do wiadomości. 

AD 23. Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie 

(Przedział czasowy z nagrania: od 01:31:22 do 01:32:05) 
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Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie stanowiska 

Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu odnośnie Informacji Wójta Gminy 

o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu 

w dniu 21 marca 2022 r. zapoznała się z Informacją Wójta Gminy o stanie budynków 

i mieszkań komunalnych w gminie. Komisja, wyrażając swoje stanowisko przyjęła powyższą 

informację. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższej Informacji? 

Wobec braku głosów w dyskusji i braku uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą informację do wiadomości. 

AD 24. Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 rok (Przedział 

czasowy z nagrania: od 01:32:05 do 01:32:37) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącą Komisji 

Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monikę Nikołajew o przedstawienie stanowiska Komisji 

Socjalno-Porządkowej i Oświaty odnośnie Oceny działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2021 rok.  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie przyjęła 

sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższej informacji? 

Wobec braku głosów w dyskusji i braku uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą informację do wiadomości. 

AD 25. Przegląd obiektów oświatowych: szkół, przedszkola oraz punktów przedszkolnych 

TPD (Przedział czasowy z nagrania: od 01:32:37 do 01:43:42) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącą Komisji 

Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monikę Nikołajew o przedstawienie stanowiska Komisji 

Socjalno-Porządkowej i Oświaty do ww. tematu. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty w dniu 9 marca 2022 r. 

wyjechała w teren celem przeglądu obiektów oświatowych, tj. szkół i przedszkoli TPD, 

a następnie Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew, 

przedstawiła stanowisko Komisji z wyjazdu w teren. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższej informacji i zapytał Wójta Gminy Jerzego Makowskiego czy odniesie się 

do postawionych pytań? 

Głos w dyskusji zabrali: 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radna Monika Nikołajew 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Zastępca Wójta Dorota Mazur  
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Wobec wyczerpania głosów w dyskusji i braku uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian 

Janiak stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą informację do wiadomości. 

AD 25. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty (Przedział czasowy z nagrania: od 01:43:42 

do 02:18:53) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję w powyższym punkcie 

porządku obrad i w pierwszej kolejności poprosił Przewodniczących Komisji Rewizyjnej 

oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o informacje o wyborze Wiceprzewodniczących 

Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Monika Nikołajew poinformowała, 

że Wiceprzewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Radny Sławomir Zabłocki. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Żmuda poinformował, 

iż Wiceprzewodniczącym Komisji został Radny Paweł Szutkowski. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radna Agnieszka Bieniek 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radna Agnieszka Bieniek (ad vocem) 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radny Józef Tracz 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radna Agnieszka Bieniek (ad vocem) 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radna Agnieszka Bieniek (ad vocem) 

Radna Monika Nikołajew 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Wiceprzewodniczący Rady Mateusz Jarosz 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Wiceprzewodniczący Rady Mateusz Jarosz (ad vocem) 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Wiceprzewodniczący Rady Mateusz Jarosz (ad vocem) 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Radny Józef Tracz 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Radny Józef Tracz (ad vocem) 

O godz. 12.34 Wiceprzewodniczący Rady Mateusz Jarosz opuścił obrady sesji, za zgodą 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

Wobec wyczerpania zgłoszeń w dyskusji w punkcie Wolne wnioski, zapytania i komunikaty 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował o wstępnym terminie 

następnej sesji 28 kwietnia 2022 r. o godz. 10.00. Następnie Przewodniczący Rady 

powiedział, że proponowany termin sesji w maju wstępnie ustala na dzień 28 maja 2022 r.  

 

AD 18. Zamknięcie obrad sesji (Przedział czasowy z nagrania: od 02:18:53 do 02:19:02) 
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Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wobec wyczerpania porządku obrad 

podziękował wszystkim za udział i o godzinie 12.36 zamknął obrady XXXV Sesji Rady 

Gminy Stargard. 

 

Nośnik z zapisem nagrania audio-video z przebiegu obrad XXXV Sesji Rady Gminy, 

stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak 

Protokołowała: 

Aleksandra Kowal 


